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Protokoll driftsstyre  

 

Sak 26/22 Godkjenning av innkalling  

 

Innkallingen godkjent.  

 

 

 

 

Sak 27/22 Godkjenning av protokoll fra 11.05.22  
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Navn Rolle 

Dag Mevold Driftsstyreleder 

Espen Sandnes Frøystveit Rektor 

Hilde Iren Norvalls Assisterende rektor 

Andreas Bredal Ansatt 

Roy Henning Helle Ansatt  

Live Dransfeld Elev 

Pernille Killengreen Elev 

Bent Bakken Bydel Høyre 

Yngva Kathrine Aas Bydel AP 

Oddbjørn Lyngroth Bydel KrF 

Ingeborg Hagerup Jensen Foresatt FAU (midlertidig konstituert) 

Roger Pedersen Foresatt FAU 

 

 

 

 

Fra: Brannfjell skole  

Dato: 

 

21.09.2022 

 

  

  



Protokoll godkjennes med følgende merknad.  

Sak 25/22; Datoer i årshjulet mangler. Datoer legges før referatet legges ut på hjemmesiden. Alle 

medlemmer av driftsstyret har fått innkalling til alle møter skoleåret 22/23 på e-mail.  

 

Protokoll er godkjent. 

 

Sak 28/22 Avtakking av driftsstyreeder 

Driftsstyret v/rektor takker driftsstyreleder, Dag Mevold, for fremragende ledelse av skolens driftsstyre i 

en utfordrende periode grunnet pandemien.  

 

 

Sak 29/22 Konstituering av driftsstyre 

 

Nytt driftsstyremedlem 

- Yngva Kathrine Aas, bydelspolitiker for Arbeider partiet,  erstatter Anne Nyeggen. 

 

Valg av ny driftsstyreleder.  

- Roger Pedersen er ny styreleder valgt ved akklamasjon.  

 

 

Sak 30/22 Økonomi 

 
Månedsrapporten for august 2022 viser at Brannfjell Skole drifter mot et mindreforbruk på kr 5 366 200.  

Se vedlegg for kommentar til prognosen.  

Kommentar fra driftsstyret er at drift opp mot opprinnelig budsjett før budsjettjusteringer er i balanse. 

 

Driftsstyret tar orienteringen til etterretning.  

 

Sak 31/22 Presentasjon av skolens årsplan ved rektor.  

 

- De tverrfaglige emnene er fordelt over 3 temaperioder for hele skolen. Hver periode avsluttes 

med en tverrfaglig prosjektdag. Hver temaperiode varer ca 8 uker. Arbeidet med det tverrfaglige 

emnet Bærekraft gjøres i samarbeid med NMBU – Norges Miljø- og biovitenskapelige 

Universitet som en del av Oslo kommunes satsing – DEKOMP (Desentralisert kompetanse) 

- Skolen med i en prosjektgruppe; Vurderingsnettverket som også er en del av DEKOMP. Her 

deltar både ansatte og elever, hvor det LK20 får uttrykk i vår undervisning og hvordan elevene 

får vist sin kompetanse.  

- I år har vi fått lagt inn flere tverrfaglige aktiviteter som knyttes opp mot overordnet del i LK20e 

o ekskursjonsdag på hvert trinn ved skolestart 

o  Gjennomføring av OD og internasjonal uke 

o Markering av nasjonal dag for god psykisk helse 

o Livberging i vann på 9. og 10.trinn  

o Aktiviteter i samarbeid med Den kulturelle skolesekken(DKS), blant annet ulike 

konserter på skolen. 

o Temadager knyttet til tverrfaglige dager.  

o Personalet skal ha seminar i Asker dagen det er OD med tema vurdering og kompetanse 

o 50 års feiring av skolen er besluttet flyttet til rundt påske og inkludering og mangfold 

blir overskriften på dette arrangementet.  



 

- Leksehjelp er tre ganger i uka, faste aktiviteter i aula i storefri og aktiviteter på biblioteket. 

 

Sak 32/22 Sykefravær 

 

Hittil i 2022 er sykefraværet på 3,8%). Oslo kommune har et mål på under 7%  

Skolen kom seg godt gjennom koronaperioden i forhold til merarbeid eller annet knyttet til sykefravær. 

 

Sak 33/22 Nytt fra elevråd og FAU 

Elevrådet: 

- Søkt og fått 40 000 av elevorganisasjonen til skoleball for elevene på 10 trinn i uke 4.  

- Jobber med start på nytt elevråd og nye representanter. Elevrådsmøte med alle nye er ikke 

gjennomført ennå. 

- Elevene løfter opp ønske om vanndispenser. Skolen sjekker med Oslobygg  

- Kommentar: husk at det bør jobbes med tidlig at det ikke går av raketter. Her har 10.trinn et 

ansvar.  

FAU: 

- FAU møtet var et møte med tidligere representanter og noen nye grunnet at ikke foreldremøter 

ikke var avholdt på alle trinn. Dette møtet fungerte godt som et overføringsmøte av informasjon 

av FAUs arbeid videre. Nytt møte i uke 41 hvor nytt FAU er samlet. Aktivt FAU 

 

Kommentar: tar en informasjonsrunde i FAU om gratisprinsippet og avvikling av leirskole. 

Sak 34/22 Eventuelt  

- Status bruk av KFUM. Festeavtalen tilknyttet KFUM-hallen er avtale mellom Oslo kommune og 

KFUM, men skolen fortsetter å bruke de kanalene vi har for å tydeliggjøre behovet for en 

fungerende idrettshall/garderober. Driftsstyret er villig til å stille med innspill i prosessen dersom 

det er ønskelig.   

- Skolelag i fotball for gutter og jenter er i gang. Det er et positivt tiltak i elevmiljøet.  

- Oppfølgingssaker: Rektor stiller spørsmål om sak 43/19 Inneklima og sak 27/20 Status 

fagfornyelsen, informasjonssak bør fortsatt tas opp på hvert driftsstyremøte. Enighet i driftsstyret 

at disse sakene utgår som faste oppfølgingssaker, men heller settes opp ved behov.  

- I driftsstyret 30. november legges det frem et forslag til et nytt ordensreglement fra skolens 

administrasjon som driftsstyret skal vurdere. Rektor ønsker at medlemmene i driftsstyret leser 

gjennom nåværende lokale ordensreglement, Osloskolens ordensreglement og formålsparagrafen 

for Osloskolens ordensreglement. Alle reglementene finner man på Brannfjell skole sin 

hjemmeside; https://brannfjell.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-

skjema/ordensregler/  

 

 

https://brannfjell.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/ordensregler/
https://brannfjell.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/ordensregler/


Gjennomgående saker 

Sak 29/20 Oppfølging av Skolemiljøutvalget 

20.10.21:  

SMU er opprettet, sak 29/20 strykes som en oppfølgingssak i driftsstyret.  

Sak 27/20 Status fagfornyelsen, informasjonssak 

20.10.21:  

Det er fokus på kompetansebegrepet, hvordan måle kompetanse, profesjonsfellesskap og tverrfaglighet. 

Planlagt internseminar på skolen 10 desember hvor Egil Hartberg (HIN) er invitert som foredragsholder.  

 

02.03.22: Skolen jobber jevnlig med pedagogisk utviklinsarbeid. 30 mars løses timeplanen opp å det 

gjennomføres en tverrfaglig dag for alle elevene på skolen.  

 

11.05.22: Skolen har gjennomført en tverrfaglig prosjektdag. Dagen hadde fokus på de tverrfaglige 

emnene gjennom prosesslæring og høyt fokus på elevmedvirkning i oppgaveløsningen og 

presentasjonsform. Elevrådet melder at det dagen var positivt mottatt blant elevene. Ansatte rapporterte 

også om en fin dag med gode arbeidsprosesser i planleggingsfasen. Skolen benytter erfaringene fra denne 

dagen opp mot planlegging for neste skoleår.  

 

Sak 18/20 Årshjul driftsstyret  

20.10.21: 

Sak 18/20 strykes som en oppfølgingssak i driftsstyret. 

Sak 16/20 Diverse resultater 

20.10.21: 

Nasjonale prøver er gjennomført. Resultatene gjennomgås i driftsstyremøte 8 desember.  

8.12.21 

Elevundersøkelsen gjennomføres nå. Resultatene gjennomgås på driftsstyremøtet 19. januar 2022.  

35/21 Elevundersøkelsen 

11.05.22 

I samsvar med skolens strategiske plan har vi satt ekstra fokus på svarene i elevundersøkelsen innenfor 

emnene; trygt og godt elevmiljø, vurdering og kompetanse og elevmedvirkning. Innenfor disses emnene 

har elevene klassevis diskutert og evaluert resultatene fra elevundersøkelsen sammen. Arbeidsprosessen 

resulterte i konkrete tilbakemeldinger fra elevene på hva som fungerer og hva vi må bli bedre på.  

Disse resultatene, sammen med elevpresentasjoner fra elever som har deltatt i vurderingsnettverket (del 

av desentralisert kompetanse i regi av utdanningsetaten) ble presentert for alle pedagogisk ansatte, som 

deretter drøftet elevenes tilbakemeldinger opp mot egen praksis.  

Elevens tilbakemelding blir viktig i planarbeidet for neste skoleår.  

 

sak 29/20 strykes som en oppfølgingssak i driftsstyret 

Sak 43/19 Inneklima  

11.05.22 

Skolens SD anlegg er i en prøveperiode. Ventilasjonen oppleves bedre.  

 

 

 

 

 



 

 

 


